
Zápis schůze zástupců tříd SRDPŠ  
ZŠ a MŠ Dobrá Voda u Č. Budějovic  

ze dne 11. října 2021  
 

Přítomni: 

Olga Šafářová (tř. uč.), 1.A 
Romana Záluská, 1.B 
Jana Gutvirthová, 2.tř 
Kamila Zelenková (zástup), 3.A 
Iveta Kolářová, 3.B 
Kateřina Máchalová (zástup), 4.A 
Eva Bartošová, 5.A 

Kateřina Bezemková, 5. B 
Lucie Brzáková, 6.A 
Petra Augustinová (zástup), 8.A 
Markéta Sudová, 8.B 
Karel Mika, 9.A 
Nikola Mikyšková, 9.B.  

 

Omluveni: 
 
Jan Brzák, Vendula Procházková, Hana Dušáková, 6.B, Barbora Schelová, 7.tř, Helena Frantová, 4.B 
 
Dále přítomny: 
 
Lenka Scheinpflugová, ředitelka školy; Miriam Kubů, zástupkyně ředitelky školy 

 

Zapsala: Jana Gutvirthová 

Zápis ověřila: Markéta Sudová 

1. Volba předsedy sdružení, hospodáře, kontrolora: 

Předsedkyně sdružení – zvolena Markéta Sudová (7 pro – 0 proti – 2 se zdrželi)  

Hospodář – zvolen Jan Brzák (8 pro – 0 proti – 1 se zdržela)  

Kontrolorka – zvolena Vendula Procházková (8 pro – 0 proti – 1 se zdržela) 

Předsedkyně SRDPŠ upozornila, že poslední z jejích dětí bude v příštím roce končit školní docházku a bude 

tudíž nutno předat vedení Spolku další osobě. S tím souvisí i nové obsazení funkce kontrolora a výhledově i 

hospodáře. Vyzvala proto přítomné, aby si promysleli případné převzetí funkce předsedy v průběhu příštího 

školního roku.  

 

2. Informace od vedení školy 
 

Ředitelka školy informovala o investicích v areálu školy od června 2020: bylo dokončeno zastínění terasy školní 

družiny, škola byla vymalována, byla vybudována nová školní knihovna, vybavena novým nábytkem a obnoven 

knižní fond, byla dokončena výstavba atletického oválu, dále byly zrekonstruovány šatny u tělocvičny a sociální 



zařízení včetně sprch, vybudovány nové záhony a vyvýšené truhlíky pro pěstitelské práce, v létě 2021 proběhla 

rekonstrukce rozvodů vody v přízemí školy a instalována klimatizace do výtvarného ateliéru. Škola získala 

dotace z projektu EU Šablony na školní asistenty (1 pro ZŠ, 1 pro MŠ) a speciálního pedagoga na částečný 

úvazek. Z těchto prostředků bylo dokoupeno i nové vybavení počítačových učeben a pomůcky pro učitele 

(vizualizéry), 3D tiskárna a vybavení pro kroužek robotiky. Celkově v rámci programů Šablony 2 a 3 škola získala 

více než 3 miliony Kč. Ředitelka školy informovala o průběhu on-line výuky, zavedení MS Teams a Bakalářů 

jako hlavních komunikačních prostředků mezi školou a rodinou v době distanční výuky a organizačních 

důvodech krácení hodin na 30 min v průběhu distančního vzdělávání. V létě 2021 ředitelka vyzvala učitele k 

následování Metodického doporučením MŠMT pro návrat dětí do škol zdůrazňující psychickou pohodu dětí. 

V září 2021 byl rozpracován Národní tématický plán a došlo ke změnám vzdělávacího obsahu. Škola se zapojila 

i do Národního plánu doučování a učitelé dobrovolně věnují týdně celkem 23 hodin na doučování vybraných 

žáků před začátkem vyučování nebo v rámci školní družiny. Škola se v září 2021 zapojila do programu 

socializace  a adaptace dětí po návratu do škol ve spolupráci s externím poskytovatelem. Další celodenní  akce 

proběhne v lednu 2022. Škola usiluje o pokračování oblíbených velikonočních jarmarků (další plánován na 

5.4.2022) a letos úspěšně zahájené podzimní zahradní slavnosti. V budoucnu se počítá i se dny otevřených 

dveří, jakmile to umožní epidemická situace. 

 

3. Výše příspěvku, platba příspěvku: 

Příspěvek pro letošní školní rok schválen v doporučené výši 300,- Kč. (9 pro – 0 proti – 1 se zdržela, pozn. 

celkový počet hlasujících navýšen na 10 o nově příchozí paní Bartošovou). Pokud má rodina ve škole více dětí, 

platí jen jednou za celou rodinu. Příspěvek posílají rodiče na transparentní účet č.: 2501304204/2010. 

 

• 4. Schvalování školou navržených položek na příspěvek ze SRDPŠ v celkové výši 52 300,-Kč (po 

aktualizaci počtu žáků lyžařského kurzu) 

Výsledky hlasování: (celkový počet hlasujících navýšen na 11 o nově příchozí důvěrnici za tř. 1.B) 

• Lyžařský výcvikový kurz – příspěvek na dopravu 35 žáků ze 7. a 8. tříd (300 Kč/žák) v celkové výši  

   10 500 Kč (pro 7 - proti 0 - zdrželi se 4) 

• Žákovský parlament odměny        2 000 Kč  (10-0-1) 

• Ozvučení adventního koncertu v kostele      4 000 Kč  (10-0-1) 

• Ozvučení vánoční besídky         4 000 Kč  (10-0-1) 

• Velikonoční jarmark – materiál, organizace pro třídy (16 x 700,-Kč)  11 200 Kč  (10-0-1) 

• Mikulášská nadílka, karneval        3 000 Kč  (10-0-1) 

• Dárky pro žáky 9. tříd 300 Kč/žák       6 600 Kč  (10-0-1) 

• Ozvučení akce Zamykáme školu       4 000 Kč  (10-0-1) 

• Příspěvek na Zahradní slavnost (září 2022)      7 000 Kč  (10-0-1) 

• Celkem                      52 300 Kč 



4. Diskuze/ Různé 
 

• Opětovně diskutována otázka zřízení kolostavu v areálu školy na žádost některých rodičů. Část rodičů 

a vedení školy však se zřízením nesouhlasí jak s ohledem na bezpečnost dětí   v okolí školy ve zvýšeném 

silničním provozu v důsledku uzavírky Lázeňské ulice, tak s ohledem na právní odpovědnost školy za 

případné škody v důsledku vandalismu nebo krádeže. Ředitelkou školy byl akceptován návrh, aby 

rodiče, kteří o zřízení kolostavu usilují, nabídli uspokojivé vyřešení právních otázek a následné 

odpovědnosti školy za škodu např. vypracováním právní analýzy, tak aby problém se zřízením této 

služby žákům nebyl škole k tíži. Škola totiž ani po oslovení šesti pojišťovacích společností takové řešení 

zatím nalézt nedokázala. Bude-li zájemci uspokojivé řešení předloženo a školou přijato, lze pak ke 

zřízení kolostavu přistoupit. 

• Ředitelka školy vyzvala rodiče, aby v zimním období zabránili z bezpečnostních důvodů bobování dětí 

v areálu školy. Dále pak byli rodiče požádáni o respektování pravidel užívání atletického oválu, 

zejména zákazu venčení psů, zákazu odkládání nápojů na umělý trávník a zákazu jízdy na kole nebo 

jiném dopravním prostředku tamtéž.  

• Nově vybudovaný atletický ovál u školy není volně přístupný veřejnosti. Pokud by měli občané obce 

zájem uspořádat zde nějakou sportovní akci, toto bude umožněno, je však třeba předem dohodnout 

detaily s ředitelkou školy nebo starostou obce (ta je vlastníkem pozemku i areálu). Musí být určena 

osoba zodpovídající za využití hřiště pouze k určenému účelu a případné škody.  

• Správce webových stránek, p. Brzák položil dotaz, zda budeme i nadále platit vlastní doménu Spolku 

SRDPŠ. Po dohodě s vedením školy budou samostatné webové stránky zrušeny, škola nabídla, že 

veškerý obsah náležející k SRDPŠ zveřejní přímo na nově zpracovaném (a přehledném) webu školy.  

 

 
 
 
 
 
 

 


